
Protokół z XLV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 26 września 2022 r. (poniedziałek)  

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku 

Plac Kościuszki 7, w godzinach od 15:30 do 16:00. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała zastępcę burmistrza 

Małgorzatę Przeździk, skarbnika gminy Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, radnych, pracowników urzędu oraz mieszkańców. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XLV sesji dnia 26 września 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 14  radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Lenartowicz 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Ciecierze. 

Projekt uchwały omówił Zbigniew Zarzycki – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i 

Gospodarki Nieruchomościami. 



Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Lotko powiedział, 

że komisja była w terenie aby zobaczyć tą działkę i pozytywnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

Radny Jerzy Kulpiński zapytał o jakie urządzenia znajdujące się w działce chodzi. 

Zbigniew Zarzycki odpowiedział, że mowa tu o urządzeniach sieci wodociągowej i 

elektrycznej.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLV/457/2022 w sprawie  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Lenartowicz 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok. 

Projekt uchwały omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy. Zmiana dotyczyła 

wprowadzenia do budżetu środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków 

węglowych oraz przesunięcia środków na zakup działki (projekt uchwały z pkt. 3). Zbigniew 

Zarzycki Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami uzupełnił informację 

w zakresie lokalizacji terenów, na których nie można obecnie wykonać zaplanowanych zadań 

i w związku z tym dokonano przesunięcia środków finansowych na zakup działki (projekt 

uchwały z pkt. 3). 

Radny Hieronim Górski zapytał, czy dodatek węglowy dotyczy tylko węgla czy także 

innego opału. 

Skarbnik wytłumaczyła, że w tym momencie środki finansowe dotyczą tylko tych 

wniosków, które zostały złożone na dodatek węglowy. Pieniądze będą wpływały na konta 

wskazane we wnioskach, w przypadku jego braku pieniądze zostaną wypłacone w kasie.  

Radna Anna Maciągowska zapytała, o dodatki do zakupu peletu.  

Anna Pleban wytłumaczyła, że dopiero będą składane wnioski do zakupu innego opału 

niż węgiel.  

 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLV/458/2022 w sprawie zmian budżetu na 2022 rok głosowało 14 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Lenartowicz 

 

5. Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych zabrał głos mieszkaniec Andrzej Nowak. Pan wniósł o 

udostępnienie dokumentów dotyczących dzikich wysypisk na terenie gminy. (przypis autora: 

w odpowiedzi na pismo kierowane do burmistrza pan Andrzej Nowak uzyskał dokładną 

informację o wydatkach poniesionych na ten cel oraz podczas spotkania z Przewodniczącą 

Rady Miejskiej w Chmielniku, Anitą Jabłońską, zgodnie z prośbą, zostały mu przedstawione 

dokumenty). Mieszkaniec, poinformował, że chciałby dostać kserokopie tych dokumentów do 

domu i poprosił o odpowiedź na jakiej podstawie nie możemy ich udostępnić. Przewodnicząca 

przypomniała, że przedłożyła na spotkaniu z Panem Andrzejem Nowakiem (zgodnie z prośbą 

zawartą w piśmie ) wszystkie kserokopie faktur i umów. Pan Nowak poprosił o dokumenty „do 

domu” albo informację na piśmie na jakiej podstawie gmina nie może udostępnić tych 

dokumentów. 

Mieszkaniec Andrzej Nowak poruszył także temat wycieku gazu ze zbiorników przy 

Zespole Placówek Oświatowych w Piotrkowicach. Zapytał jaki był powód tego wycieku, kto 

za to odpowiada, dlaczego tak się stało, co zostało zrobione aby to zabezpieczyć, czy wszystkie 

przewidziane przepisami przeciwpożarowymi zabezpieczenia zostały wykonane? Zapytał 

dlaczego urządzenia zamontowane trzy lata temu uległy takiej awarii.  

Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Przeździk Zastępca Burmistrza, która odpowiedziała, 

że w trakcie usterki związanej z rozszczelnieniem butli gazowej, wszystkie procedury związane 

z zachowaniem bezpieczeństwa na terenie placówki oraz miejscowości zostały spełnione. 

Zostały powiadomione wszystkie służby, które decydują o dalszych krokach związanych z 

działaniem przy powstałej awarii. Nie doszło do zagrożenia życia użytkowników ani 

mieszkańców. Wiceburmistrz dodała, że usterki się zdarzają w różnych instalacjach oraz, że 

wszystkie zamontowane tam urządzenia przechodzą okresowe przeglądy, zachowane są 

konserwacje i procedury z tym związane. Wysokie temperatury panujące w miesiącu sierpniu 

prawdopodobnie miały wpływ na zaistniałą sytuację. Butle nie są napełniane do pełna w celu 

uniknięcia rozszczelnienia lub wzrostem ciśnienia i pod tym względem wszystkie procedury są 

zachowane. W omawianej sytuacji była powiadomiona straż, policja, pogotowie gazowe, 

konserwator, który sprawuje piecze nad zbiornikami i podjęto takie działania jakie zostały 

wskazane przez służby.  



Przewodnicząca dodała, że butle takie napełnia się maksymalnie w 83% oraz, że w 

najcieplejszych miesiącach roku są one praktycznie puste. Tankowanie w miesiącu sierpniu 

spowodowane było rosnącymi cenami gazu oraz z obawy przed jego brakiem. Zaplanowano 

także zadaszenie butli, aby w przyszłości uniknąć takich sytuacji.  

 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XLV sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad sesji w dniu 26 września 2022 roku. 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 


